
P R O T O K Ó Ł  NR  32.2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska  

odbytego w dniu 1 marca 2022 roku 

 

Posiedzeniu przewodniczył Gabriel Zukierski - Przewodniczący Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

-  członkowie Komisji wg listy obecności,  

- Żaneta Piotrowska – Skarbnik Gminy,  

- Radosław Ciechacki – Wójt Gminy, 

- Barbara Kapanowska – Kierownik GOPS, 

- Monika Zakórzewska – Zespół Interdyscyplinarny, 

- Małgorzata Sadurska – Kierownik CUW. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XL Sesję Rady Gminy.  

2. Sprawy różne. 

  

ad. 1. Komisja omawiała następujące informacje i projekty uchwał związane z XL 

Sesją Rady Gminy:  

 

1) W dyskusji  na temat podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym, głos zabrali:  

Wójt Gminy omówił działania gminy związane z przyjmowaniem uchodźców z Ukrainy. 

Podziękował wszystkim za zaangażowanie w niesienie pomocy.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację Wójta Gminy na temat 

podejmowanych działań w okresie międzysesyjnym 

 

2) W dyskusji nad sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego, głos zabrali: 

Małgorzata Sadurska  powiedziała, że jak wynika ze sprawozdania wszyscy nauczyciele 

osiągnęli minimalne wynagrodzenie nie zaistniała potrzeba wypłaty wyrównania. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

 



3) W dyskusji nad sprawozdaniem z działalności Lokalnej Grupy Działania „Zakole Dolnej 

Wisły” w 2021 roku, głos zabrali: 

Wójt Gminy podziękował Lokalnej Grupie Działania za działania na obszarze. Poinformował, 

że w roku bieżącym gmina będzie aplikować o środki na budowę drogi. 

 

Komisja w głosowaniu elektronicznym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

z działalności Lokalnej Grupy Działania „Zakole Dolnej Wisły” w 2021 roku. 

 

4) W dyskusji nad sprawozdaniem Zespołu Interdyscyplinarnego za 2021 rok , głos zabrali: 

Monika Zakórzewska  omówiła sprawozdanie zwróciła uwagę na trudności w realizacji 

związane z pandemią.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie Zespołu Interdyscyplinarnego 

za 2021 rok 

 

5) W dyskusji nad  sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Dąbrowie Chełmińskiej za 2021 rok, głos zabrali: 

Barbara Kapanowska omówiła sprawozdanie, dokonała skali  porównawczej do roku 

ubiegłego.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała nad sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Dąbrowie Chełmińskiej za 2021 rok. 

 

6) W dyskusji nad sprawozdaniem z realizacji Strategii Gminy Dąbrowa Chełmińska- zadania 

wykonane w 2021 roku, głos zabrali: 

 Wójt Gminy omówił sprawozdanie. Poinformował, że rozpoczną się prace nad strategią na 

nowy okres, gdyż obecna obowiązuje do 2023 roku.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji Strategii Gminy 

Dąbrowa Chełmińska- zadania wykonane w 2021 roku. 

 

7) W dyskusji nad sprawozdaniem z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny na terenie 

gminy Dąbrowa Chełmińska za 2021 rok,  głos zabrali: 

Barbara Kapanowska omówiła sprawozdanie.  

 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny na terenie gminy Dąbrowa Chełmińska za 2021 rok. 

 

8) W dyskusji  nad sprawozdaniami z działalności sportowej za 2021 rok,  głos zabrali: 

Wójt Gminy podziękował za realizację zadań z zakresu sportu na terenie gminy. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała nad sprawozdania z działalności sportowej za 

2021 rok. 

 

9) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki, 

rozwiązania problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii oraz uzależnieniom 

behawioralnym dla gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2022-2024, głos zabrali: 

Małgorzata Kopaczewka  omówiła projekt uchwały. Zwróciła uwagę na zapisy ustawowe.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu profilaktyki, rozwiązania problemów alkoholowych, przeciwdziałania narkomanii 

oraz uzależnieniom behawioralnym dla gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2022-2024. 

 

10) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli 

Tesli z dnia 21 grudnia 2021 roku, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że Petycja została rozpatrzona prze Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji, stanowisko stanowi uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji Fundacji im. Nikoli Tesli z dnia 21 grudnia 2021 roku. 

 

11) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie  wyznaczenia miejsca oraz przyjęcia 

Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami Rada Gminy wyznacza 

miejsce do prowadzenia handlu oraz uchwala regulamin określający zasady prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca oraz przyjęcia Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. 



 

12) W dyskusji nad projektem uchwały  w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Dąbrowa Chełmińska na 2022 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały.    

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Dąbrowa Chełmińska na 2022 rok. 

 

13) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi na uchwałę Nr XXVI/186/01 Rady Gminy Dąbrowa 

Chełmińska z dnia 29 listopada 2001 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego działek nr 241/1, 243/6 oraz części działek nr 241/3, 241/4, 243/7 i 146/1 we 

wsi Ostromecko, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały.    

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy skargi na uchwałę Nr XXVI/186/01 

Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska z dnia 29 listopada 2001 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego działek nr 241/1, 243/6 oraz części działek nr 241/3, 241/4, 

243/7 i 146/1 we wsi Ostromecko. 

 

14) W dyskusji nad projektem uchwały  w sprawie  ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu 

przez Gminę Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w przypadku odmowy pochowania przez najbliższą rodzinę 

zmarłego obowiązek ten przechodzi na gminę na terenie której nastąpił zgon.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie w sprawie  

ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Dąbrowa Chełmińska. 

 

15) W dyskusji nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2022-2032, głos 

zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. 

 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 

2022-2032. 

 

16) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2022 rok,  głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2022 rok. 

 

17) W dyskusji nad projektem w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu 

długoterminowego,  głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że kredyt zostanie przeznaczony na sfinansowanie zadań 

inwestycyjnych określonych w uchwale budżetowej na rok bieżący. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia i 

zabezpieczenia kredytu długoterminowego. 

 

18) W dyskusji nad projektem w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Dąbrowa Chełmińska,  

głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w projekcie uchwały doprecyzowano zapisy obowiązującej 

ustawy oraz uwzględniono zalecenia Wojewody Kujawsko-Pomorskiego.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie  ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych z terenu gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

19) W dyskusji nad projektem w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości położonej na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska,  głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały.   

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 



 

20) W dyskusji nad  wnioskiem  o pozwalanie na wydzierżawienie działki,  głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że dla działki o numerze ewidencyjnym 53/3 obręb ewidencyjny 

Bolumin nie został uchwalony miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla budowy 

farmy fotowoltaicznej, jak również w Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dąbrowa Chełmińska nie ustalono rozmieszczenia stref ochronnych, 

związanych z ograniczeniami w zabudowie oraz zagospodarowaniu i użytkowaniu terenu ze 

względu na budowę farmy fotowoltaicznej, zmiana przeznaczenia terenu części działki o 

numerze ewidencyjnym 53/3 obręb ewidencyjny Bolumin może zostać dokonana jedynie w 

drodze uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego po uprzedniej 

zmianie zapisów Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

Komisja negatywnie rozpatrzyła wniosek w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

działki w Boluminku pod  fotowoltaikę.  

 

Ad. 2. W sprawach różnych nie poruszono żadnych kwestii.  

   

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                         Przewodniczył: 

 

         Barbara Piórkowska                          Gabriel Zukierski  
                                  Przewodniczący  Komisji 
 

 

 
 


